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Amendement 'Aanleg hockeyveld en aanpassing VV Naaldwijk'

De raad van de gemeente Westland in vergadering bijeen op dinsdag 12 november 2019 ter 

bespreking van het voorstel tot vaststelling van de Programmabegroting 2020-2023

stelt vast dat

» het college in de Voorjaarsnota 2019 voorstelt binnen sportpark Hoge Bomen een hockeyveld te 

realiseren op de plek van een voetbalveld, waarmee op korte termijn het acute ruimtetekort1 van de 

hockeyvereniging wordt opgelost. De geraamde investering bedraagt C 1,8 miljoen.

» in de Voorjaarsnota 2019 daadwerkelijk de keuze is gemaakt voor het realiseren van het hockeyveld 

en de lasten ook in de schets van het financieel perspectief zijn verwerkt,

is van oordeel dat

* bij direct-belanghebbenden verwachtingen zijn gewekt dat in 2020 op sportpark Hoge Bomen een 

hockeyveld wordt gerealiseerd,

* het alsnog terugkomen op deze mededeling het vertrouwen dat mensen in de gemeente en in de 

politiek mogen stellen nodeloos schaadt,

» toezeggingen en beloften nagekomen moeten worden,

amendeert het voorstel als volgt

* in de Programmabegroting 2020-2023 wordt opgenomen dat in 2020 op sportpark Hoge Bomen op 

de plek van een ongebruikt voetbalveld een hockeyveld wordt aangelegd,

» als dekking voor de kosten (kapitaallasten) van deze investering - C 182.000 in 2020; C 190.000 in 

2021; C 187.000 in 2022 en C 184.000 in 2023 - wordt aangedragen het schrappen van de nieuwe 

post 'nieuwe aanpak woonopgave'2.

en gaat over tot de orde van de dag.
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Amendement 'Aanleg hockeyveld en aanpassing W Naaldwijk'
vervolg

Noten

1 In de voorjaarsnota 2019 wordt gesteld dat: "De hockeyvereniging heeft onvoldoende speelvelden 

om de groei van de vereniging te kunnen faciliteren en heeft daarom een ledenstop ingesteld. 

Omdat deze vereniging de enige Westlandse hockeyvereniging is, hebben inwoners geen 

mogelijkheid om uit te wijken naar een andere hockeyvereniging dan buiten de gemeente. Een 

recent onderzoek bevestigt het tekort aan hockeyvelden in Westland. Ook de nationale 

hockeybond vindt aanpassingen gewenst". VV Naaldwijk ten behoeve van de Hockey een grasveld 

wil inleveren, echter voor de eigen speelcapaciteit dan wel een nieuw kunstgrasveld nodig heeft.

2 De navolgende overwegingen liggen ten grond aan de keuze voor het aandragen van de post 

'Nieuwe aanpak woonopgave' waarop compensatie gevonden kan worden voor de dekking van de 

kosten.

De informatie op de vragen in de commissie EFO leert ons dat het budget op deze post (structureel č 

200.000) wordt ingezet voor de uitbreiding van de formatie om een regierol bij de 

woningbouwprogrammering te kunnen uitvoeren. In een periode dat Westland de broekriem moet 

aanhalen is een uitbreiding van de formatie niet een eerste prioriteit.

Daarbij: in de vergadering van de gemeenteraad van 22 januari 2019 heeft de gemeenteraad de 

motie inzake 'Woningbouwprogrammering in control' aangenomen. Met de raadsinformatiebrief 

van 18 september 2019 stelt u dat u de motie heeft afgedaan. De uitgebreide toelichting in de brief 

geeft ons de overtuiging dat uw college op dit dossier voldoende in control is en sterkt ons in de 

overtuiging dat er geen acute noodzaak is tot uitbreiding van de formatie rond het thema 

woningbouwprogrammering.

En. Voor de ontwikkeling van de Omgevingsvisie Westland, inclusief deelvisie Wonen is binnen de 

Programmabegroting 2020-2023 een substantieel budget beschikbaar. Een aan het ontwikkeltraject 

Omgevingsvisie en deelvisie Wonen parallelle aanpak op het thema Woningbouwprogrammering is 

op dit moment niet van toegevoegde waarde. 1
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